

الإعلان عن فتح باب الترشح لمنح برنامج ERASMUS+

لفائدة طلبة جامعة سوسة للسنة الجامعية 2023-2024

في إطار برنامج Erasmus+ المنخرطة فيه جامعة سوسة، نعلمكم أنه تم الإعلان عن فتح باب الترشح لتقديم عدد (02) منحة لفائدة طلبة السنة الثانية ماجستير بالمعهد العالي للعلوم الفلاحية بشط مريم في اختصاص "GÉOMATIQUE (SIG, cartographie, télédétection,...)" للسداسي الثاني لمدة 06 اشهر للسنة الجامعية 2024/2023 بالجامعة الألمانية Hochschule Neubrandenburg.

الرجاء الدخول على الرابط التالي <https://urlz.fr/nQpC> وتعمير البيانات المطلوبة مع تقديم ملفات الترشح مباشرة إلى مكتب الضبط بجامعة سوسة وكما حدد آخر أجل لتقديم الترشيحات يوم **24 نوفمبر 2023**.

الوثائق المطلوبة:

- 1/ استمارة الترشح (قابلة للتحميل موقع جامعة سوسة)
- 2/ سيرة ذاتية CV EUROPASS باللغة الانجليزية (<https://europa.eu/europass/fr/create-your-europass-cv>)
- 3/ نسخة من جواز السفر
- 4/ رسالة تحفيز Lettre de Motivation بالإنجليزية
- 5/ شهادة كفاءة في اللغة الانجليزية مستوى B2 (يمكن قبول شهادة من قبل أستاذ في الاختصاص)
- 6/ العقد البيداغوجي (قابل للتحميل على موقع جامعة سوسة)
- 7 / نسخة من اخر شهادة علمية و كشوف الاعداد مترجمة الى الإنجليزية او الفرنسية



Call for application
Erasmus+ICM Program
Academic year 2023/2024

Hochschule Neubrandenburg in Germany in collaboration with the University of Sousse announces a call for applications for 2nd year master's degree students during the second semester (06 Months) for the academic year 2023-2024.

-Number of grants: **02**

-Field of studies: **GEOMATICS (GIS, cartography, remote sensing,...)**

Applications deadline: **24th of November 2023**

Documents to be submitted at the University of Sousse

- 1/ Application form (downloadable on the website the University of Sousse)
- 2/ CV Europass (<https://europa.eu/europass/fr/create-your-europass-cv>)
- 3 / Copy of Passport
- 4 / Motivation letter in English
- 5/ English Certificate Level B2 (Certificate signed by a professor in speciality is accepted)
- 6/ Learning Agreement (see website: www.uc.rnu.tn)
- 7/ Copy of the last obtained diploma and all transcript of records (Translated into English or French)

**For more information, please contact the International Relations Office
in the University of Sousse**

